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Undervisningsministeren (Helge Larsen): 
Jeg vil gerne ganske kort prøve at besvare 
de tre spørgsmål, som hr. Orla Møller stille- 
de. Vi vil i øvrigt kunne vende tilbage til 
dem senere, men jeg tror, jeg i hvert fald 
kan besvare en del af dem. 

Dét, hr. Orla Møller tænkte' på med sty- 
relsesproblemer, hænger vel egentlig sam- 
men med opbygningen af en egentlig center- 
styrelsesorganisation inden for et område, 
hvor man har en række uddannelser. Herom 
vil jeg gerne oplyse, at vi jo er ved at bygge 
dette op ved Odensecentret. I forbindelse 
dermed vil der her i foråret komme ét for- 
slag til ændring af lov om handelshøjskoler, 
og i den forbindelse vil vi, måske kunne 
vende tilbage til enkeltheder i det. : 

Placeringen/ af de forskellige uddannelser, 
: som man skulle have ved de forskellige tek- 
nika, vil ske via teknikumrådet. Det er i 
hvert fald det, der foreløbig er tanken; Tek- 
nikumrådet har jo foretaget fordelingen af 
de forskellige retninger på de' teknika, vi har 
i dag; det er ikke alle teknikå,ll der har alle 
uddannelsesretninger. 

Det første spørgsmål, vedrørende Ålborg, 
og hvordan man tænkte sig en hospitalsin- 
geniøruddannelse indpasset, tror jeg i hvert 
fald delvis jeg har besvaret med henvisning 
til, at vi er i gang med at planlægge, hvorle- 
des opbygningen af en sådan centerorgani- 
sation skal være. I 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Formanden: Der er ikke mere på dagsor- 
denen. 

Medlemmer af' folketinget Sigsgaard; og 
Kjær Rasmussen har meddelt mig, at de 1 
ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning om begræns- 
ning af mulighederne for skatteunddragelse : 
gennem transaktioner med aletieselskabei-.., 홢 

Skriftlig fremsættelse af forslag. 

Ordføreren forforslagsstillerne (Sigs- 
gaard): Jeg tillader mig herved at frem- 
sætte forslag til folketingsbeslutning om be- 
grænsning af mulighederne for skatteunddra- 
-gelse gennem transaktioner med aktieselskaber. 

Forslagets aktuelle baggrund er den så- 
kaldte Glistrupsag. Med forslaget peges der 

på konkrete muligheder for at begrænse 
skatteunddragelserne gennem manipulation 
med aktieselskaber. 

Med hensyn til forslagets nærmere indhold 
henviser jeg til-l. de udførlige bemærkninger 
til forslaget. 

Formanden: Der er ikke mere at foretage i 
dette møde. 

. Folketingets næste møde afholdes tirsdag 
den 23. februar kl. 13.30 med følgende dags- 
orden: 

1')' Anden behandling af: 

Forslå,g til lov'for Grønland om erhvervs- 
mæssig uddannelse. 

2) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ændring af lov om ud- 
dannelse af lærere til folkeskolen. 

3) Anden behandling af : 

Forslag til finanslov for finansåret l. april 
1971홢31. marts 1972. 

4) Første behandling af: 

Forslag til folketingsbeslutning om gen- 
nemførelse af landsomfattende undersø- 
gelser for livmoder- og brystkræft, al- 
mindelige helbredsundersøgelser af be- 
stemte aldersgrupper samt gratis svan- 
gerskabsrådgivning og vejledning i 
prævention [af Niels Mørk m. fLJ. 

5) Valg af 17 medlemmer til et udvalg angåen- 
de: 

Forslag til lov om bekæmpelse af flyve- 
! havre.  

홢 Angående folketingets arbejde de føl- 
gende dage i den pågældende uge henviste 
formanden til den omdelte ugeplan. 

Mødet hævet kl. 14.35. 



Folketingets forhaiidlinger. (250) 
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60. møde.  

Tirsdag den 2'3. februar kl. 13.30. 

Formanden: I skrivelse af dags dato med- 
deler handelsministeren, at han ønsker 
skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring a,1 lov om pris- 
stop. (Midlertidig forlængelse af prisstoppet). 

Medlemmer af. folketinget Kurt Brauer, 
Morten Lange og Gert Petersen har meddelt 
mig, at de ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning om fremstil- 
ling og distribution af lcpgemidler., 

Udvalget angående forslag til lov om 
ændring af lov om arbejdsformidling og ar- 
bejdsløshedsforsikring. (Forhøjelse af med- 
lemsbidraget) har afgivet betænkning over 
nævnte lovforslag. Eksemplarer er omßelt. 

Med skrivelse af 10. d. m. har statsmini- 
steren i henhold til bestemmelsen i § 3, stk. 
4, i forretningsordenen for kontaktudvalget 
for. det tyske mindretal fremsendt beretning 
om udvalgets virksomhed i årene 1968-69 og 
1969-70. Eksemplarer er omdelt. 

I henhold til lov nr. 215 af 11. juni 1959 
om radiospredning, § 4, vil der af folketinget 
være at udpege 10 medlemmer til radiorådet 
som repræsentanter for lyttere og fjernseere 
for perioden fra L april 1971 til 31. marts 
1975. 

Under henvisning til de i nævnte lov fast- 
satte regler fremsender ministeriet for kul- 
- turelle anliggender med skrivelse af februar 
1971 indstillinger til valgene fra 8 aner- 
kendte lytter- og fjernseerorganisationer. Af 
disse organisationer har 7 over for. ministe- 
riet afgivet erklæring om hver at repræsen- 
tere mindst . 5000 kontingent- og licensbeta- 
lende medlemmer, medens en organisation 
홢 Katolsk Radio- og Fjernsynsforbund 홢 i 
henhold til lovens § 4, stk. 4, af ministeriet 

er anerkendt som indstillingsberettiget uden 
hensyn til sit medlemstal. 

Genpart af skrivelsen fra ministeren for 
kulturelle anliggender vil tillige med en for- 
tegnelse over lytter- og fjernseerorganisatio- 
nernes indstillinger blive omdelt til tingets 
medlemmer og optaget i tillæg B. 

Medlem af folketinget Orla .Møller har 
meddelt mig, at han ønsker til undervis- 
ningsministeren at stille følgende spørgsmål: 

홢Har ministeren 홢 eller regeringen 홢 
skiftet opfattelse med. hensyn til et 홢nød- 
universitet" på Amager med start i sep- 
tember 1972?" 

Spørgeren har udbedt sig skriftligt svar, 
som er fremsendt af undervisningsministe- 
ren med skrivelse af 22. februar d. å. 

Spørgsmål og svar vil blive optaget i Fol- 
ketingstidende. 

Medlem af folketinget Lennart Larson har 
meddelt mig, at han ønsker til finansmini- 
steren at stille følgende spørgsmål: 

홢Vil ministeren overveje at annullere 
sin bekendtgørelse til kommunerne om 
kildeskattetræk af sociale ydelser?" 

Medlem af folketinget Orla Møller har 
meddelt mig, at han ønsker til ministeren 
for kulturelle anliggender at stille følgende 
spørgsmål: 

홢Hvilke planer har ministeren for løs- 
ningen af 10kaIeproblemerne ved Århus 

, Arkitektskole?" 

Medlem af folketinget Orla Møller har 
meddelt mig, at han ønsker til undervis- 
ningsministeren at stille følgende spørgsmål: 

: 홢Hvilke konsekvenser vil en eventuel 
udflytning af Århus Arkitektskole få for 
den koordinering, som den kommende 
planlægningsgruppe for Århusområdet 
skal i gang med?" \  

Medlem af folketinget Kai Moltke har 
meddelt mig, at hari ønsker til undervis- 
ningsministeren at stille følgende spørgsmål: 

홢Er det rigtigt, at ministeren forud har 
givet rektor Søren 홢 Sørensen ved Århus 
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